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Petycja do Organu Państwa zajmującego się żywnością 
 
W związku z wcześniejszą petycją i trwającą dyskusją na temat wnioskowanego wycofania  oleju 
palmowego z żywności pragnę dodać następujące argumenty: 
1. Olej palmowy jest coraz powszechniej dodawany do żywności przez ich producentów, co może już 
spowodowało przekroczenie bezpiecznych, dopuszczonych przez SANEPID norm, 2. pomijając inne 
produkty spożywcze z tym olejem, należałoby wziąć pod uwagę  jego powszechne stosowanie w 
słodyczach spożywanych na ogół przez dzieci i młodzież - jest w czekoladach, ciastkach, 
drożdżówkach, żelkach, cukierkach, waflach, przekąskach reklamowanych jako zdrowotne  itd. 
Jak to się odbije w przyszłości na ich zdrowiu? Są informacje, że olej ten powoduje m.in. niekorzystne 
zmiany błon komórkowych, 3. Polacy już przodują w ilości zachorowań na nowotwory i ogólnie na zły 
stan zdrowia - po co więc dodatkowo wprowadzać składniki mające niekorzystny wpływ na stan tego 
zdrowia? Podnoszenie zysków producentów poprzez dodatki tańszych lecz niezdrowych dla 
społeczeństwa składników winien być przez Państwo zakazywany 4. Dodatkowym argumentem jest 
wyrąb lasów deszczowych pod plantacje palm olejowych , szczególnie w Indonezji, a brak 
zahamowania tego procederu może odbić się szczególnie niekorzystnie na życiu i zdrowiu nas 
wszystkich. 
5. Muszą  być mocne powody  jego wycofywania z użytku przez inne państwa Unii Europejskiej - z 
którymi należałoby się zapoznać  i wziąć pod uwagę. 
 
Proszę organy decyzyjne o przeanalizowanie  powyższych argumentów przed podjęciem 
ostatecznych decyzji. 
 
 


